

卫理公会以萨迦守望者 21-27/7/2022

七月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1.为每一个基督徒家庭能重视与实践信仰传承祷告。家庭是教会最基本的组成单位，愿基督徒都能像约书亚一样，带领整家人火热事奉主，将火热的心传承给子孙，以致整个家在神在人眼中都成为蒙福的一家。

2.为着家庭中的病痛者祷告。祈求天父上帝怜悯医治每一位患病、正与病魔搏斗的家人；愿天父的爱触摸他们，使他们经历从神而来的平安；又求天父赐给他们信心、盼望和勇气，靠着神坚持到底。

二、教会

1.疫情带来许多百姓失业，手停口也停，一家人的生活面临窘境。加上通货膨胀，人民更是面临极大的经济压力。祷告基督徒能有同理心和爱心，能在疫情中对社区表现出真实的爱，伸出援助的手帮助在经济上有需要的人们。

2.祷告弟兄姐妹有勇气和智慧来联系与关怀失丧的人，使他们能归向真葡萄树基督的怀抱，领受救恩，生命活得更丰盛。

三、国家

1.我国目前面对感冒药物短缺的问题，包括私人医疗机构。卫生部长凯里指出，季节性流感病例持续上升以及世界药物供应链的问题是导致药物出现短缺的原因。祷告，我国药剂公司能获得更多的药物进口，以便确保我国的药品库存足以应付国民的需求。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/19/499914>

2.婆罗洲文化节已于本月 18 日在诗巫开始，并将会在 23 日结束。不过，有民众投诉美食摊位的周边卫生问题，说垃圾没有丢在所预备的垃圾桶中，而是丢在摊位旁。不但如此，地上也留着污水和食物渣滓，造成不雅观和卫生问题。祷告，民众在庆祝文化节的当儿，也能有更高的文化意识，注意卫生，不造成卫生问题。

<https://news.seehua.com/?p=856051>

四、世界

1.欧洲多国遭到热浪袭击，近日的高温天气已经夺走逾 1000 条人命，在西班牙和葡萄牙尤为严重。炎热干燥的天气也令欧洲多个地区如法国和希腊山林大火肆虐，数千公顷森林被毁，数以千计居民疏散，游客被迫逃难，如此景况更被人形容为“世界末日预奏”。不但如此，科学家更是预估热浪和干旱的极端天气将会更加多发和猛烈。祷告，上帝眷顾这些受影响和牵连的居民，让他们能尽快找到庇护所，也祷告消防人员能尽快扑灭当地的森林大火，使火势不再蔓延而影响其他地区。

<https://www.sinchew.com.my/20220718/%e5%a4%a9%e4%b8%8b%e4%ba%8b-%e7%83%ad%e6%b5%aa%e5%b1%b1%e7%81%ab%e6%8c%81%e7%bb%ad-%e7%82%8e%e7%83%a4%e6%ac%a7%e6%b4%b2-%e5%8d%83%e4%ba%ba%e7%83%ad%e6%ad%bb-%e4%b8%bb/>

2.2022 年让我们看见世界各地的多灾多难，包括意大利、葡萄牙目前面临严重乾旱、还有澳洲今年 3 月发生极端暴雨，造成洪水淹没各地、数万人紧急撤离，这些都只是所有灾难的冰山一角而已。求主提醒我们这些事件都在应验圣经中对末世的预言，主再来的日子近了。祷告，众信徒应当相信圣经的预言，并在这末世做好准备，以致我们在灾难中能坚忍，心存盼望等候主的再来。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/18/499778>

Issachar Watchmen Methodist 21-27/7/2022

Prayer Items for 4th week of July

A. Family

1. Pray for every Christian family to value and practice family discipleship. The family is the most basic unit of the church. Pray that Christians can lead their families to serve the Lord fervently like Joshua, and pass on the torch of faith to their children and grandchildren, so that the whole family will become a blessed family in God.

2. Pray for the sick in the family, that God will show mercy and heal family members who are struggling with their ailments; May the love of God touch them so that they can experience the peace of God; and pray that God will give them the faith, hope and courage to persevere through their hardships.

B. Church

1. The epidemic has caused many to lose their jobs, and their families are now facing financial difficulties. Coupled with inflation, the people are facing great economic pressure. Pray that the church will reach out in love and compassion to meet the needs of the surrounding communities during this time of pandemic and financial strife.

2. Pray for courage and wisdom to reach out to the lost, so that they and their households can return to the embrace of the true vine, Jesus Christ, and be saved.

C. Nation

1. Our country is currently facing a shortage of cold medicines, including at private medical institutions. Health Minister Khairy pointed to the continued rise in seasonal flu cases and problems with the world's drug supply chain as reasons for the shortage of medicines. Pray that pharmaceutical companies in Malaysia can get more imports of medicines to ensure that our country's stockpile of medicines is sufficient to meet the needs of the people.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/19/499914>

2. The Borneo Cultural Festival has started on the 18th of this month and will end on the 23rd. However, there were complaints about sanitation problems around the food stalls. The garbage were not properly disposed into the prepared trash cans, but were instead left beside the stalls. Sewage and food residues also remained on the ground, making the venue unsightly and creating hygiene problems. Pray that when the people celebrating at the cultural festival will have: greater cultural awareness, pay attention to hygiene, and maintain cleanliness.

<https://news.seehua.com/?p=856051>

D. World

1. Many European countries have been hit by severe heat waves. The recent high temperature has caused more than 1,000 lives to be lost in Spain and Portugal. The hot and dry weather has also caused wildfires to rage in many parts of Europe, such as France and Greece; destroying thousands of hectares of forests, evacuating thousands of residents and forcing tourists to flee. This situation that has been

described as "pre-apocalyptic". Not only that, but scientists predict that extreme weather such as heat waves and droughts will be more frequent and violent. Pray for God's blessing to be upon those affected, so that they can find shelter as soon as possible. Pray also that the firefighters can put out the local forest fires as soon as possible, so that the fires will not spread and affect other areas.

<https://www.sinchew.com.my/20220718/%e5%a4%a9%e4%b8%8b%e4%ba%8b-%e7%83%ad%e6%b5%aa%e5%b1%b1%e7%81%ab%e6%8c%81%e7%bb%ad-%e7%82%8e%e7%83%a4%e6%ac%a7%e6%b4%b2-%e5%8d%83%e4%ba%ba%e7%83%ad%e6%ad%bb-%e4%b8%bb/>

2. In 2022, we saw many disasters around the world, including severe drought currently taking place in Europe; in March this year, there were also with extreme torrential rains in Australia, causing massive flooding affecting tens of thousands of people. These are only some examples of the catastrophes happening globally. May the Lord remind us that these events are all fulfilling the prophecies of the last days in the Bible, and that the day of the Lord's return is near. Pray that all believers should believe in the prophecies of the Bible and be prepared in the last days, so that we can persevere through tribulations as we wait for the Lord's return with hope.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/18/499778>

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/7/2022

Doa minggu keempat Julai

A. Keluarga

1. Berdoa agar keluarga Kristian mementingkan dan menpraktikkan menwarisi kepercayaan dalam keluarga. Keluarga adalah unit asas dalam gereja, semoga semua Kristian seperti Yosua, memimpin sekeluarga melayani Allah, menwarisi keyakinan kepada keturunan, supaya sekeluarga menjadi yang berkenan dalam hati Allah.

2. Berdoa untuk orang yang sakit dalam keluarga. Mohon Allah merawat mereka yang sedang bertentang dengan penyakit, Mohon Kasih Sayang Allah memenuhi mereka, kesejahteraan Allah memenuhi mereka, memberkati mereka dengan keyakinan, harapan dan keberanian, teruskan bergantung kepada Allah.

B. Gereja

1. Wabak menyebabkan banyak orang yang hilang kerja, tambahan pula dengan inflasi, rakyat menghadapi tekanan ekonomi yang hebat Berdoa agar Kristian ada lebih banyak prihatin dan kasih sayang, boleh menyebarkan kasih sayang Allah dalam komuniti mereka, membantu mereka yang berada dalam kesusahan.

2. Berdoa untuk saudara saudari dipenuhi keberanian dan kebijaksanaan untuk mengambil berat orang bukan percaya, agar mereka dalam mempercayai Yesus Kristus, menerima penyelamatan dan memperoleh kehidupan yang berlimpahan.

C. Negara

1. Negara kita kini menghadapi masalah kekurangan ubat-ubatan selsema termasuk institusi perubatan swasta. Menteri Kesihatan Khairy menunjukkan bahawa peningkatan berterusan dalam kes selesema bermusim dan masalah dengan rantai bekalan ubat dunia sebagai punca kekurangan ubat. Doakan agar syarikat farmasi negara akan mendapat lebih banyak import ubat-ubatan bagi memastikan stok ubatan negara kita mencukupi untuk menampung keperluan rakyat kita.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/19/499914>

2. Pesta Kebudayaan Borneo bermula pada 18 haribulan ini dan akan berakhir pada 23 haribulan. Ada individu yang mengadu tentang masalah sanitasi di sekitar gerai makanan. Sebagai contoh sampah tidak dibuang ke dalam tong sampah yang telah

disediakan, tetapi dibiarkan di tepi gerai. Kumbahan dan sisa makanan turut tertinggal di atas lantai dan ini merosakan estetik dan kebersihan sekeliling. Berdoalah agar orang ramai yang menyambut perayaan kebudayaan ini juga mempunyai kesedaran budaya, akan mementingkan kebersihan, dan tidak menimbulkan masalah kebersihan.

<https://news.seehua.com/?p=856051>

D.Dunia

1. Banyak negara Eropah dilanda gelombang haba. Suhu tinggi baru-baru ini telah meragut lebih daripada 1,000 nyawa terutamanya di Sepanyol dan Portugal. Cuaca panas dan kering turut menyebabkan kebakaran hutan di banyak tempat di Eropah seperti Perancis dan Yunani. Ribuan hektar hutan dimusnah, ribuan penduduk dipindahkan, dan pelancong terpaksa melarikan diri. Keadaan ini juga disifatkan sebagai "pra-apokaliptik". Bukan itu sahaja, malah saintis meramalkan cuaca ekstrem seperti gelombang haba dan kemarau akan lebih kerap dan ganas. Doakan semoga Allah merahmati mangsa yang terjejas ini, agar mereka dapat berteduh secepat mungkin, dan juga berdoa agar pihak bomba dapat memadamkan api hutan secepat mungkin, agar api tidak merebak dan menjejaskan kawasan lain.

<https://www.sinchew.com.my/20220718/%e5%a4%a9%e4%b8%8b%e4%ba%8b-%e7%83%ad%e6%b5%aa%e5%b1%b1%e7%81%ab%e6%8c%81%e7%bb%ad-%e7%82%8e%e7%83%a4%e6%ac%a7%e6%b4%b2-%e5%8d%83%e4%ba%ba%e7%83%ad%e6%ad%bb-%e4%b8%bb/>

2. Pada tahun 2022, kita melihat banyak bencana yang berlaku di seluruh dunia, termasuk Itali dan Portugal yang sedang menghadapi kemarau teruk, dan Australia pada bulan Mac tahun ini, di mana hujan lebat melampau menyebabkan banjir yang teruk sekali, puluhan ribu orang dipindahkan dengan segera. Ini hanyalah sebahagian daripada semua bencana yang berlaku. Semoga Allah mengingatkan kita bahawa peristiwa-peristiwa ini semuanya menggenapi nubuatan tentang zaman akhir dalam Alkitab, dan hari kedatangan Allah sudah dekat. Berdoalah agar semua jemaah mempercayai nubuatan Alkitab dan bersedia pada hari-hari terakhir, supaya kita dapat bertahan dalam kesusahan dan menunggu kedatangan Allah dengan harapan.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/18/499778>